

Nominations Committee Announcement

21 October 2021

To enable the appointment of members to the newly formed Diocesan Board of Trustees, a Nominations Committee was established by His Eminence Archbishop Angaelos, Archbishop of London and Papal Legate to the Diocese of Sydney.

The window was subsequently opened for a limited period for nominations from the Clergy Council, which includes all the priests of the diocese, and the General Advisory Board, which is made up of the secretary, treasurer and one priest from every parish across the Diocese. 37 valid nominations were received within the allotted time.

Through this process, the Nominations Committee has received a high calibre of nominees who possess great qualities and professionalism, and an admirable zeal for service.

After careful deliberation and considerable examination of the nominations received, and in continual prayer asking Our Lord Jesus Christ for His guidance, the Nominations Committee has recommended to His Eminence the Papal Legate the following four nominees for appointment to the Diocesan Board of Trustees:

- **Mrs. Debbie Armanious**, Co-founder & Director-
Exodus YouthWorx
- **Mr. Mark Girgis**, Head of Development- *Skylife*
- **Mr. Mark Kirolos**, Head of Corporates and Private Markets- *J.P. Morgan*
- **Mrs. Haidee Kozman**, Director Strategy Operations and Enablement APJ AWS- *Amazon Web Services*

Among an incredibly strong field of candidates, these four nominees were chosen based on expertise and experience in their respective fields, and on the contributions that they can jointly bring to the Diocesan Board of Trustees.

Due to the very high calibre of nominations received, the Nominations Committee has also put forward the names of experienced young professionals in the field of property to form a 'Property Sub Committee' that can assist the Board on a consultative basis. It is also the recommendation of the Nominations Committee that the Board forms a similar Sub Committee of legal advisors to ensure that it has access to a range of legal expertise.

On the nominations process, His Eminence Archbishop Angaelos said:

"We are so incredibly thankful to everyone who agreed to be nominated for this service, which comes at a personal cost of time and energy. It was both encouraging and humbling to see the strength of those nominated, and we give thanks to God for the gifts of capability and diversity given to His Church through His body and all its members.

Having seen the nominations, I am certain that each and every one of them will continue to serve his or her Church, whether it be on this or any other board, or in the variety of ways that are available in the diocese, and I invite them to use their incredible God-given gifts for the glory of His name and the service of their sisters and brothers.

As we move to the coming stage of this process, we pray blessings upon all those who will continue to serve in every capacity and look forward to our continuing journey together for the glory of God and the service of His children."

We are thankful for the opportunity of being part of this process and being asked to serve in this capacity. We pray for the fruitful contribution of all the members of the Diocesan Board of Trustees, and for the continued blessing upon our diocese.

Nominations Committee

إعلان لجنة الترشيحات

٢١ أكتوبر ٢٠٢١

لتمكين تعيين أعضاء جدد لمجلس أمناء الأبرشية، تم تأسيس لجنة ترشيحات من قبل نيافة الحبر الجليل الأنبا أنجيلوس، أسقف لندن والمندوب البابوي لأبرشية سيدني.

تم فتح الباب للترشيحات لفترة محدودة من مجمع الكهنة، الذي يضم جميع كهنة الأبرشية، والمجلس الاستشاري العام، الذي يتشكل من سكرتير وأمين صندوق وكاهن واحد من كل كنيسة بالأبرشية. تم استلام ٣٧ ترشيحا صحيحا خلال الفترة المحددة.

وفقا لذلك، استقبلت اللجنة ترشيحات لأشخاص ذوي قامات عالية يتمتعون بصفات ممتازة وذو مهنية عالية، و رغبة صادقة للخدمة.

بعد مداوات متأنية وفحص دقيق للترشيحات المتلقاة، و صلاة مستمرة لطلب الإرشاد من ربنا يسوع المسيح، أوصت لجنة الترشيحات لنيافة الحبر الجليل النائب البابوي بالأربعة المرشحين التاليين للتعيين بمجلس أمناء الأبرشية:

- **السيدة/ ديبى أرمانوس**، المؤسس المشارك والمدير
Exodus YouthWorx
- **السيد/ مارك جرجس**، رئيس قسم التطوير- *Skylife*
- **السيد/ مارك كيرلس**، رئيس الشركات والأسواق الخاصة-
J.P. Morgan
- **السيدة/ هايدي كوزمان**، مدير العمليات الاستراتيجية و التمكين APJ
Amazon Web Services -AWS

ما بين مجموعة المرشحين الأقوياء بمجالاتهم، تم اختيار هؤلاء المرشحين الأربعة بناءً على الخبرة و المهارة في مجالاتهم، وعلى المساهمات التي يمكنهم تقديمها بصورة مشتركة إلى مجلس أمناء الأبرشية.

نظرًا للقامات العالية جدًا بالترشيحات التي تم تلقيها، فقد طرحت لجنة الترشيحات أيضًا أسماء الشباب المهنيين ذوي الخبرة في مجال العقارات لتشكيل "لجنة العقارات الفرعية" التي يمكنها مساعدة المجلس على أساس استشاري. كما توصي لجنة الترشيحات بأن يقوم المجلس بتشكيل لجنة فرعية مماثلة من المستشارين القانونيين لضمان حصولها على مجموعة من الخبرات القانونية.

وحول عملية الترشيح قال نيافة الحبر الجليل الأنبا أنجيلوس:

"نحن ممتنون للغاية لكل من وافق على الترشح لهذه الخدمة، والتي تكلف الشخص الوقت والجهد. كما كان مصدرًا للتشجيع والتواضع أن نشهد قوة المرشحين، ونشكر الله على كفاءة و تنوع المواهب الممنوحة لكنيسته من خلال جسده وجميع أعضائها.

بعد أن رأيت الترشيحات، تأكدت من أن كل واحد منهم سيستمر في خدمة كنيسته، سواء في هذا المجلس أو أي مجلس آخر، أو بأي من مختلف الخدمات المتوفرة في الأبرشية، وأدعوهم ليستخدموا مواهبهم الممنوحة لهم من الله لمجد اسمه وخدمة أخواتهم وإخوانهم.

في حين إنتقلنا إلى المرحلة التالية، نصلي لتعم البركات على كل الذين سيستمررون في الخدمة بأى صفة وتنتقل إلى رحلتنا المستمرة معًا من أجل مجد الله وخدمة أبنائه."

نحن ممتنون للفرصة التي أتاحت لنا للمشاركة في هذه الخدمة بهذه الصفة و نصلي من أجل المساهمة المثمرة لجميع الأعضاء في مجلس أمناء الأبرشية، ومن أجل أن تعم البركة على أبراشيتنا.

لجنة الترشيحات